

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 15-21/8/19

Prayer items 3rd week of August

1) situation of our nation: there are disagreements over many topics (the latest conflict being the interests of Dong Zong). Pray that the Malaysian government will view the rights of everyone with maturity. Pray that the ruling party will carefully manage and implement policies which benefit the people.

2) The lives of the peoples: The citizens will feel happy when there is stability and peace in their lives. Pray that the citizens will persevere through the challenges of life. In the face of economic downturns and inflation, we will experience breakthrough as we seek guidance from the Lord.

3) Family life: The home should be rooted on the Word of God. If the members of the family are believers, they should manage the family with the teachings of Jesus Christ. If not, pray that God will help the Christians to set an example among family members, and live an impactful life to bless others.

4) The missions of the Church: The church does not just mean external buildings, but is to carry out the Great Commission. Pray that after the Christian receives the Gospel, it will not remain within the church but they will share the Gospel to the people around them so that they will have a chance to know Jesus and believe in Him.

卫理公会以萨迦守望者 15-21/8/19

八月第三个星期的祷告事项

1) 国家前景：大马在众多课题上都引起争议（最新课题：董总权益）。祷告，大马政府能成熟看待国家任何一方的权益。祷告执政的一方能谨慎管理，执行利民政策。

2) 百姓生活：百姓生活稳定，安康，才能让人民感到幸福。祷告，百姓面对生活的挑战能咬紧牙关渡过。在面对经济膨胀之余，能突破重围的寻找方针。

3) 家庭生命：家，需要以神的话最为根基。祷告，若家中成员都已信，就当以耶稣基督的教导，来经营家庭。若不，求神保守基督徒能在家庭成员中立下榜样，活出生命，以生命影响生命。

4) 教会使命：教会不局限于外在的建筑物，乃是要实践将大使命。祷告，基督徒领受福音后，不局限于教会内部，反而也将福音传播，让周遭的朋友都有机会认识耶稣，相信耶稣。

Isakhar Pengawal Methodist 15-21/8/19

Doa minggu ketiga Ogos

1. Masa hadapan negara: banyak isu kontroversi (isu terbaru: hak Persekutuan Persatuan-Persatuan Lembaga Pengurus Sekolah Cina Malaysia (Dong Zong). Berdoa semoga kerajaan malaysia boleh melayan hak setiap pihak dengan matang. Berdoa agar pentadbir boleh memerintah negara dengan berhati-hati dan melaksanakan dasar negara yang boleh memanfaatkan semua pihak.

2. Kehidupan Rakyat: Rakyat dikatakan hidup dengan bahagia apabila rakyat hidup dalam aman dan sentosa. Kita berdoa agar rakyat dapat berusaha dengan tekad dan sabar untuk menghadapi cabaran hidup. Semasa menghadapi kegawatan ekonomi, rakyat boleh mencari jalan keluar.

3. Hidup keluarga: Keluarga harus berasaskan firman Tuhan. Jika semua ahli keluarga telah percaya, kita berdoa agar keluarga diurus mengikut ajaran Yesus. Jika bukan semua ahli telah percaya, kita berdoa agar Kristian dalam keluarga tersebut boleh menjadi teladan dengan menjalani hidup yang boleh mempengaruhi ahli yang belum percaya.

4. Amanat gereja: Gereja merujuk kepada amalan Amanat Agung dan bukan kepada bangunan fizikal. Kita berdoa agar selepas Kristian menerima injil, mereka akan menjangkau rakan-rakan di sekitar supaya rakan-rakan mereka juga berpeluang untuk mengenali dan percaya Yesus.